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Abstract (en)
Identification carrier, made in particular from paper, board or plastic, having a first identification which is directly visually perceptible in the case of
illumination with visible light and a second identification not directly visually perceptible by the human eye without auxiliary means in the case of
illumination with visible light, the first and the second identification having coincident geometric elements, the latter essentially forming the outlines or
surface elements of the first identification, while they are contained in the second identification in a holographic image. <IMAGE>

Abstract (de)
Kennzeichnungsträger, insbesondere aus Papier, Karton oder Kunststoff, mit einer ersten, bei Beleuchtung mit sichtbarem Licht unmittelbar visuell
wahrnehmbaren Kennzeichnung und einer zweiten, bei Beleuchtung mit sichtbarem Licht durch das menschliche Auge ohne Hilfsmittel nicht
unmittelbar visuell wahrnehmbaren Kennzeichnung, wobei die erste und die zweite Kennzeichnung übereinstimmende geometrische Elemente
aufweisen, wobei diese im wesentlichen die Umrisse oder Flächenteile der ersten Kennzeichnung bilden, während sie in der zweiten Kennzeichnung
in holografischer Abbildung enthalten sind. <IMAGE>
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